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Herijking Koersdocument Sociaal Domein Wmo

van 

Chris Jongema (inwoner Leeuwarrden)

Geachte raadsleden,

Ik volg het debat over de Wmo-Alliantie met interesse. En met stijgende verbazing.

Zo snap ik niet waarom draagvlak bij aanbieders van de Wmo belangrijk is. Ik vind 
draagvlak bij grote instellingen helemaal niet belangrijk. Het moet om draagvlak bij 
inwoners met kwetsbaarheden zelf gaan. Wat zijn hun vragen, behoeftes en zorgen? Hier 
zou de wethouder zich mee bezig moeten houden.

Verder begrijp ik niet waarom wethouder Van Gelder terug moet naar de tekentafel. Ja, en 
nu? Bestuurders van een handjevol grote instellingen willen een convenant sluiten. Wat is 
hier de bedoeling? Slepen deze bestuurders zometeen de tekentafel van onze – inmiddels
vleugellamme – wethouder naar hun achterkamertje? Waar ze onderling de buit verdelen?

De weg die de raad dreigt in te slaan, gaat volgens mij desastreus uitpakken. Het vorige 
college durfde het pad van verandering niet in te slaan. Het koos voor de kaasschaaf. 
Waarom? De instellingen konden populatiefinanciering niet aan. Gevolg? Giga 
werkdrukken en veel mensen die tussen wal en schip vielen. Er ontstond een kloof met 
aan de ene kant politiek en bestuurders en aan de andere kant inwoners en oprecht 
betrokken professionals.

Volgens Jan Rotmans leven we niet in een tijdperk van verandering, maar in een 
verandering van tijdperk. De raad lijkt dit niet goed door te hebben. Opnieuw gaan 
instellingsbelangen boven alles. De systeemverandering blijft uit.

Beste Lutz, waar verander jij nu? Waar breek jij met de rampjaren van Ekhart?

Met vriendelijke groet,

Chris Jongema,

Ervaringsdeskundige en inwoner van Leeuwarden.


